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Protokół nr 17/20 

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

w dniu 18 marca  2020 r. 
 

Na ogólną liczbę 4 członków w posiedzeniu uczestniczyło 4, zgodnie z listą obecności. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Analiza skargi na działalność Dyrektora SP nr 4. 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Hanka Gałązka - 

Przewodnicząca Komisji. Przedstawiła następnie  proponowany porządek posiedzenia.     

         Komisja  nie zgłosiła uwag i jednogłośnie  przyjęła porządek jak wyżej.  
 

Ad. 1  
 

      Komisja nie zgłosiła uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia i go przyjęła. 
 

Ad. 2 
 

 Przewodnicząca wprowadzając do tematu zwróciła uwagę, że radni otrzymali  
skargę oraz stanowisko Radcy Prawnego dotyczące  opinii prawnej, w jakim zakresie  
Komisja może rozpatrywać złożoną skargę.   
 Członkowie Komisji zapoznali się również z propozycją stanowiska do Rady. 
Po przyjęciu propozycji poprawek zgłoszonych przez Radnego Wojciech Michalaka, 
Komisja  jednogłośnie – 4 głosami za, przyjęła zaproponowaną treść stanowiska do 
Rady z poprawkami. 
 

Ad. 3 
 

 W sprawach różnych członkowie Komisji nie zgłosili problemów.   

 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

                                                            Przewodnicząca Komisji   

 

        Hanka Gałązka 

 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej Łomży 

   
                                                                               Łomża, dnia    marca  2020 r. 
 
 
BRM.0012.2.17.2020 
 
 
            Rada Miejska Łomży 
 
 
                              Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Miasta Łomża po 

zapoznaniu się ze skargą Rodziców z Rady Rodziców (z dnia 11.02.2020 r.) na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 i Przewodniczącą Rady Rodziców w Łomży nie 

dopatrzyła się rażących zaniedbań i uchybień dyrektora.  

Ze skargi wynika, że jest to głównie spór pomiędzy członkami Rady Rodziców. 

Brak współpracy w ramach samej Rady. 

Rada Rodziców jest organem autonomicznym, a Prezydent Miasta i Rada Miasta 

nie  mogą być arbitrem w rozpatrywaniu wewnętrznych sporów zachodzących 

pomiędzy członkami Rady (jej Przewodniczącą a członkami Prezydium Rady 

Rodziców). 

Zasady funkcjonowania Rady Rodziców powinny być określone w Statucie każdej 

szkoły oraz w Regulaminie Rady Rodziców co reguluje ’‘Nowelizacja Ustawy z dnia 11 

kwietnia 2007 r.  o zmianie  ustawy o systemie oświaty oraz o zmianie niektórych innych 

ustaw’’.  

Ustosunkowując się do „oczekiwań  przedstawionych w skardze, Komisja wyjaśnia; 

1. „ Zmiana na stanowisku dyrektora szkoły” 

       Dyrektor szkoły powoływany jest w drodze konkursu na pięcioletnią kadencję. W 

przypadku SP 4 kadencja upływa z dniem 31 sierpnia 2020 r. Zgodnie z obowiązującym 

prawem Radzie Rodziców przysługuje prawo do wskazania własnego przedstawiciela 

do udziału w pracach Komisji Konkursowej.  

2. „Podjęcie działań modernizacyjnych szkoły” 

 Prace remontowe w placówce muszą być przygotowywane we współdziałaniu z 

Wydziałem Inwestycji Urzędu Miasta i realizowane zgodnie z planem, który ma odbicie 

w budżecie miasta zatwierdzanym przez Radę Miasta.  Drobne naprawy i remonty 

realizowane są na bieżąco, często z udziałem środków Rady Rodziców. 

3. „ Polepszenie współpracy wszystkich organów szkoły” 

Organ prowadzący nie może wymusić dobrej współpracy organów szkoły. Jakość tej 

współpracy nie jest i nie może być określona przepisami prawa. To zależy od czynnika 

ludzkiego reprezentującego daną instytucję.  Dla dobra dzieci i efektywnej pracy 

dydaktyczno-wychowawczej wykazywana powinna być troska wszystkich organów o 

dobrą współpracę polegającą na celowym współdziałaniu szkoły i rodziny. Praca 
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celowa, uzasadniona, polegająca na wzajemnej pomocy, zrozumieniu i pełnym 

wzajemnym zaufaniu. Oznacza to, że organy szkoły powinny autonomicznie i 

nieustannie działać na rzecz poprawy relacji własnych. 

4. „ Większe zwrócenie uwagi na problemy w szkole i tego, co tam się dzieje” 

Trudno odnieść się do stwierdzenia –„ problemy w szkole”  ponieważ nie zostały 

sprecyzowane, nie przedstawiono o jakie problemy chodzi, kiedy miały miejsce i czego 

dotyczyły? 

5. „ Rozwiązywanie problemów tu i teraz, a nie odciąganie w czasie aż 

problem rozwiąże się sam albo rodzice zrezygnują, bo nie widzą żadnego 

wsparcia ze strony dyrekcji szkoły”. 

 Nie jest możliwe zajęcie stanowiska i ocenienie działań Dyrektora Szkoły ponieważ nie  

przedstawiono o jakie problemy chodzi. Występuje brak opisu zdarzeń co uniemożliwia 

ocenienie czy podjęcie działań było  w kompetencji dyrektora. 

 
Przewodnicząca 

               Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
                               Hanka Gałązka 
 
        

 


